



INTERNATIONAL CHINESE SOCIETY FOR PHYSICAL ACTIVITIES AND HEALTH

电子邮件: webmaster@icspah.net

网址: <http://icspah.net/cn/>

2019年国际华人体育与健康学会“身体活动促进健康和生活方式”会议

2019年4月9-10日

美国佛罗里达州坦帕市

征集研究摘要

提交截止日期：2018年11月10日

作为美国健康和体育教育协会(下面简称SHAPE America)和中国体育科学学会的合作伙伴，国际华人体育与健康学会(下面简称ICSPAH)很高兴宣布：**第五届ICSPAH会议将与SHAPE America全国会议于2019年4月9-13日在美国佛罗里达州坦帕市同时举行**。本届会议的主题是：**身体活动促进健康和生活方式**。我们诚邀您向大会提交有关体育教育、身体活动、体育健康、人体科学，运动健康，休闲，社会体育以及体育管理等领域的研究摘要。

会议专题：

1. 体育教育、健康、体育活动的参与等领域的国家政策、文化、标准以及改革
2. 幼儿园至12年级、大学和社区体育教育、体育活动和运动项目的质量
3. 体育教育、体育健康和保健方面的教学效力和评估
4. 体育教师和教练：问题与实践
5. 体育教育、身体活动、体育健康、保健和运动项目领域的合作与冲突
6. 学校、社区和经济实体在身体活动、体育健康与保健、运动项目领域的合作
7. 身体活动，体育健康，保健以及运动项目领域的性别、种族、民族、宗教、平等等
8. 与健康相关的问题以及体育教育、身体活动、健康和运动项目的作用
9. 身体活动评价，身体活动干预，以及身体活动流行病学
10. 体育和运动心理学、社会学，管理学、经济学、市场管理，新闻通讯和运动动机等相关的问题

截稿日期：

1. 摘要提交：2018年11月10日23时59分（美国太平洋夏令时）
2. 录用通知：2018年12月14日（稿件的审阅采取双盲审程序）
3. 日程通知：2018年12月21日
4. ICSPAH会议日期：2019年4月9-10日
5. SHAPE America大会日期：2019年4月9-13日

投稿指南：

1. 每人仅限以第一作者身份在一篇摘要中出现，但不限制在多个摘要中以合著者身份出现的次数。第一作者必须作为发言人出席会议并做论文报告。如以第一作者身份提交多篇摘要，仅有一篇摘要会被随机抽取并进行审阅，其他摘要将不再审阅。
2. **摘要**必须使用英文书写，最长不超过400字，采用12号Times New Roman字体，单倍行距。请勿包含表格或图形。
3. 摘要中需包括：
 - a) 标题：不超过15字；使用标题格式
 - b) 作者：作者的姓名
 - c) 学校和院系：所有作者所从属学校和院系的全称
 - d) 第一作者的邮箱地址
4. 展示方式（口头报告）
 - a) 摘要正文：限400字内
 - b) 摘要应包括研究目的、方法、分析 / 结果、讨论和结论几个方面
5. 请将摘要以微软Word文档的形式添加至邮箱附件，并于2018年11月10日23:59分（美国太平洋夏令时）前发送至 webmaster@icspah.net
6. 任何有关出售书籍、资料以及服务的摘要将不会被录用。如需出售商品，请向SHAPE America大会申请购买展台。
7. **报告形式：口头。口头报告应使用英文。**
8. 2019年ICSPAH会议所有活动将在2019年4月9-10日进行。如您当天无法与会，请勿向会议提交论文摘要。发言人务必在指定时间出席会议并发言。
9. 所有被录用的摘要将会在ICSPAH会议的论文集中出版。

暂定注册及费用：

1. 所有会议发言人须注册2019年ICSPAH会议及SHAPE America 全国会议。

2. ICSPAHA会员的注册费用为430美元，包括ICSPAHA会议注册费110美元和至少一天SHAPE America 大会注册费（240-320）美元*。非ICSPAHA会员的注册费为455美元，包括ICSPAHA会议注册费135美元和至少一天SHAPE America 大会注册费（240-320）美元*。

3. ICSPAHA学生会员的注册费为220美元，包括ICSPAHA会议注册费40美元以及至少一天SHAPE America 大会注册费（120-180）美元*。非ICSPAHA学生会员的注册费为230美元，包括ICSPAHA会议注册费50美元以及至少一天SHAPE America大会注册费（120-180）美元*。

*备注：ICSPAHA正在跟SHAPE协商争取把ICSPAHA会员注册SHAPE会议的费用降到最低。最后的注册费在发论文录取通知的时候确定。

4. 所有注册都将在会场上进行。如需获得更多注册相关信息，请访问：

<http://convention.shapeamerica.org> 会议发言人将自行负责2019年ICSPAHA会议所产生的费用，包括注册，出行，住宿费用等。

如有问题请联系：

高勇 博士

美国博伊西州立大学 人体运动系

爱达荷州

博伊西市

邮编 83725

电话：208-426-4864

邮箱：yonggao@boisestate.edu

张涛 博士

美国北德州大学 人体运动，健康促进和休闲系

德克萨斯州

丹顿市

邮编 76203

电话：940-565-3415

邮箱：tao.zhang@unt.edu

****所有的论文摘要请在2018年11月10日前发到以下的电子邮箱：**

webmaster@icspah.net

谢谢!



INTERNATIONAL CHINESE SOCIETY FOR PHYSICAL ACTIVITIES AND HEALTH

Email: webmaster@icspah.net

Website: <http://icspah.net/>

2019 ICSPAH Conference “Promoting Health and Well-Being through Physical Activity”

April 9-10, 2019
Tampa, Florida, USA

Call for Research Abstracts **Submission Deadline: November 10, 2018**

As a partner of Society of Health and Physical Educators (SHAPE America) and China Sport Science Society, the International Chinese Society for Physical Activities and Health (ICSPAH) is pleased to announce that the fifth ICSPAH Conference will be held concurrently with the 2019 SHAPE America National Convention and Exposition in Tampa, Florida, the United States from April 9-13, 2019. You are invited to submit a research abstract in areas of physical education, physical activity, physical fitness, exercise science, health, sports, recreation, sports sociology, or sports management.

Conference Topics:

1. National policies, culture, standards, and reform in physical education, health, physical activity participation and sports
2. Quality of K-12, university, and community-based programs in physical education, physical activity, and sport programs
3. Teaching effectiveness and assessment in physical education, physical fitness and health
4. Physical education teachers and coaches: problems and practices
5. Collaboration and conflict in physical education, physical activity participation, health and sport
6. School, community, and business partnerships in physical activity, physical fitness, health and sport
7. Gender, race, ethnicity, religion, equity, and inclusion issues in physical education, physical activity, physical fitness, health, and sport
8. Health-related issues and the role of physical education, physical activity, health, and sport
9. Physical activity assessment, physical activity interventions, and physical activity epidemiology
10. Psychological aspects and management, sociology, economics, marketing, communication and motivation in health, physical activities and sports.

Deadlines/Dates

1. **Abstract Submission:** November 10, 2018, 11:59 pm (Pacific Daylight Time, United States)
2. **Acceptance Notification:** December 14, 2018 (Double-blind peer review process will be used for abstract review)
3. **Schedule Notification:** December 21, 2018
4. **ICSPAH Conference Date:** April 9-10, 2019
5. **SHAPE AMERICA Convention Date:** April 9-13, 2019

Submission Instructions and Guidelines:

1. Each person may only appear as first author on ONE abstract, but may co-author as many abstracts as desired. The first author must present the abstract. If a person submits, as the first author, more than one abstract, only one abstract will be randomly selected and reviewed and all others will not be reviewed.
2. **Abstracts** must be written in English and the maximum length is 400 words, using Times New Roman font (size 12), single-spaced. DO NOT include tables or figures.
3. On the abstract, please include:
 - a) Title: No more than 15 words; use title case.
 - b) Presenter(s): The first and last names of the presenter(s).
 - c) Institution(s) and Department(s): The full name of affiliation institutions and departments of all presenter(s).
 - d) Email address of the first author.
4. Preferred presentation format (Oral).
 - a) Abstract text: Limited to 400 words.
 - b) Abstract should include the sections with the titles of PURPOSE, METHOD, ANALYSIS/RESULTS, DISCUSSION, and CONCLUSION.
5. Please email the abstract as a Microsoft Word attachment to webmaster@icspah.net no later than November 10, 2018, 11:59 pm (Pacific Daylight Time, the United States)
6. Presentations soliciting purchase of books, materials, or services will not be accepted. People wishing to sell merchandise must purchase an exhibit booth at SHAPE America Convention.
7. **Presentation format: oral presentation. Oral presentation should be made in English.**
8. The 2019 ICSPAH Conference sessions will be scheduled throughout the conference on April 9-10, 2019. Please do not submit an abstract unless you will be able to present at any time during that day. Presenters must be at the presentation during the assigned time.
9. The accepted abstracts will be published on the ICSPAH Conference proceedings.

Expected Registration and Expenses

1. All presenters of the conference must register for both the 2019 ICSPAH Conference and the 2019 SHAPE America National Convention and Exposition.

2. The registration fee for an ICSPAH member is \$430 for ICSPAH conference (\$110) and at least one-day SHAPE America Convention (\$240-\$320)*. Non-ICSPAH member will pay a total of \$455 for the ICSPAH conference (\$135) and at least one-day SHAPE America Convention (\$240-\$320)*.

3. The registration fee for any ICSPAH student member will be \$220 for the ICSPAH conference (\$40) and at least one-day SHAPE America convention (\$120-\$180)*. Non-ICSPAH student member will pay a total of \$230 for the ICSPAH conference (\$50) and at least one-day SHAPE America convention (\$120-\$180)*.

Note: *: ICSPAH is currently in the process negotiating with SHAPE America to seek for a group discount for ICSPAH members to register SHAPE convention at a lower rate. The registration fee for ICSPAH events and SHAPE convention will be finalized when abstract acceptance notification is sent out.

4. All registration will take place onsite. For more registration information please visit <http://convention.shapeamerica.org/>. Presenters are responsible for their own expenses related to the 2019 ICSPAH Conference, including registration, all related travel, and hotel accommodations expenses.

For questions please contact:

Dr. Yong Gao

Department of Kinesiology
Boise State University
1910 University Dr., Boise, ID 83725
Email: yonggao@boisestate.edu
Phone: 208-426-4864
Fax: 208-426-1894

Dr. Tao Zhang

Department of Kinesiology, Health Promotion and Recreation
University of North Texas
1155 Union Circle #310769
Denton, Texas, 76203
Email: tao.zhang@unt.edu
Phone: 940-565-3415
Fax: 940-565-4904

****All abstracts should be sent to the following email address by November 10, 2018:**

webmaster@icspah.net

Thank you!